



To: All Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 22<sup>nd</sup> May 2020

**Coronavirus Disease 2019**  
**Special Notice (10) – School Bus Fee**

Thanks to the kind cooperation and understanding of parents, the school bus owners were able to retain their teams of drivers and attendants and will resume the service on class resumption.

In late February, the School had a discussion with the school bus owners about the fee refund. With the consent of the Parent-Teacher Association Executive Committee, the following arrangements were made (please refer to Special Notice (5)):

- As a large proportion of the cost borne by the school bus owners is fixed and monthly recurring (the salary of the drivers and attendants, carpark rental, insurance, the mortgage and interest payment and license costs), only half (50%) of the school bus fee was charged from February to May. All prepaid ECA bus fees were refunded.
- Individual school bus owners will contact parents and make refund arrangements.

Presently, the Education Bureau (EDB) has announced the class resumption at the primary schools in phases from 8<sup>th</sup> June 2020. Therefore, for June and July, G1-3 and G6 students will have to pay 1¼ months' school bus fee, whereas G4 and 5 students will have to pay 1½ months' school bus fee.

\* All school buses will be thoroughly sanitized with photocatalysts <sup>1</sup> developed by Raze Technology Limited.

If you have any enquiries regarding this, please do not hesitate to contact Ms Katie Wong or Mr Gordon Wong.

---

<sup>1</sup> Raze's photocatalysts use light to break down indoor pollutants. Their nano-particles absorb into any surface and form a self-sanitizing coating that lasts for up to five years. International experts from FSE Environmental Technologies Group Limited, Guangzhou Testing Center of Industrial Microbiology and Weipu Jishu have found that the photocatalysts are highly effective in decomposing E.coli, staphylococcus aureus (SA) and formaldehyde.



## 2019 冠狀病毒病 特別通告 (10) – 校車收費安排

校方感謝各家長體諒、合作，致使各線校車於停課期間仍能維持司機、保姆等整個服務團隊的穩定性，於復課後可立即回復正常運作及提供服務。

校方曾於二月底就有關校車收費及退款與各校車車主商討，並取得家長教師會執行委員會同意，作出下列安排（特別通告 (5) 內容）：

- 基於大部分校車營運成本是固定及按月比例攤分（當中包括車長及保姆的月薪、停車場費用、保險、購買校車及營運牌照抵押的分期付款及利息等），二月至五月停課期間將收取車費的二分之一（50%），即合共兩個月的車費；所有預繳的課外活動車費將會全數退回；
- 所有退款將由各線車主與家長個別作出安排。

及後，教育局宣布小學由六月八日開始分階段復課，六月至七月復課後的車費安排：一至三年級及六年級將收取 1¼ 個月的車費；四至五年級將收取 1½ 個月的車費。

\* 所有校車將噴塗「Raze 納米光觸媒長效消毒劑」<sup>1</sup> 作消毒，以確保車廂的衛生。

如有任何疑問，請與黃嘉儀主任或王勝桐副校長聯絡。

以上通告  
一至六年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇二〇年五月二十二日

<sup>1</sup> Raze 納米光觸媒技術由睿致科技有限公司研發，以光能徹底分解室內污染物。光觸媒的納米粒子能依附於任何表面，形成持久的自我消毒塗層，效果長達五年。光觸媒不但可消滅大腸桿菌及金黃葡萄球菌，更可有效分解甲醛，成效獲大成環境科技拓展有限公司、廣州工業微生物檢測中心及微普技術等機構的國際專家認可。